
M eland kommune

Møteprotokoll
for

Formannskapet

Møtedato: 11.03.2015
Møtestad: Formannskapssalen
Møtetid: 16:00 - 18: 55

Møtet vart styrt av ordførar Nils Marton Aadland.

Medlemmene var innkalla i skriv dat. 03.03.15 og møtet var kunngjort i pressa 11.02.15 .

I starten av møtet presenterte leiar i soknerådet (Fellesrådet) Kari Erikstein, med lem i Kyrkjeutvalet
Frank Rune Dale og kyrkjeverje Anne Sofie Uthaug status/vidare planar for ny ky rkje/kulturhus.

Direktør Ole Hope i Business Region Bergen presenterte Strategisk næringsplan for Bergensregionen.

Formannskapet hadde pause frå kl. 17:25 - 17:30.

Møtedeltakarar Parti Rolle
Nils Marton Aadland H Ordførar
Lars L Barstad V Varaordførar
Marit Samnøy Jøssang KRF Medlem
Rolf Hansen AP Medlem
Åshild Aamli SAM Medlem
Sølvi Norunn Knudsen SP Medlem
Atle Håtuft FrP Varamedlem

Forfall meldt frå følgjande medl. Parti
Sigmund Larsen FrP

Desse møtte frå administrasjonen: Rådmann Ingvild Hjelmtveit, personal og organisasjonssjef Kari
Anne Iversen og sektorsjef teknisk Anny Bastesen.

Kommuneplanlegger Kristin Nåmdal og plansakansvarleg Alexander Helle møtte til sak 32.

Økonomisjef Pe r Inge Olsen møtte til sak 28

Protkollførar: Randi Hilland

http://no.wikipedia.org/wiki/Fil:Meland_komm.png
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Sakliste 

Saknr Tittel 
        

24/2015 Godkjenning av innkalling og sakliste 

25/2015 Godkjenning av møtebok 

26/2015 Referatsaker 

27/2015 Aktuelle saker 

28/2015 Orientering av rådmannen 

29/2015 Orientering om status kommunestruktur 

30/2015 Økonomisk rapportering januar 2015 

31/2015 Kryssing av E39 Flatøy, vatn- og avlaup 

32/2015 Framlegg til planprogram og oppstart offentleg områdereguleringsplan Midtmarka / 

Rotemyra, Flatøy 

33/2015 Søknad om ny aksjekapital Sambandet Vest AS 
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24/2015: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

   

   

11.03.2015 FORMANNSKAPET 

Ordførar opplyste at det låg føre ei tilleggssak og bad om at den vert handsama i møtet. 
Ordførar bad om at sak 32 vert flytta fram og handsama etter sak 24. Deretter vil saklista vert følgd. 

 

FS - 24/2015 VEDTAK: 

Innkalling og sakliste med 1 tilleggssak og endra rekkefølgje på saklista vert godkjent. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

25/2015: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møtebok frå møte 10.02.15 vert godkjent. 

   

   

11.03.2015 FORMANNSKAPET 

 
 

FS - 25/2015 VEDTAK: 

Møtebok frå møte 10.02.15 vert godkjent. 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

26/2015: Referatsaker 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Meldingane vert tekne til orientering. 
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11.03.2015 FORMANNSKAPET 

 
 

FS - 26/2015 VEDTAK: 

Meldingane vert tekne til orientering. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

27/2015: Aktuelle saker 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

 

 

   

11.03.2015 FORMANNSKAPET 

Følgjande saker vart tekne opp: 

Lars Barstad: 

·  Overleverte til ordførar "Tøffe turtips" frå Drømmehagen barnehage. 

·  Solstudio ved MAX treningssenter - kva er årsak til krav om omgjering av tiltak. 

·  Status aggregat Meland sjukeheim. 

Rådmann informerte om status. 

·  Del av køyreveg v/Vestbygd skule vert fylt med vatn når det er mykje nedbør. 

·  Salhusvegen har fått fartsdumpar i 60-sone. Har prøvd å få fartsdumpar i 60-sona på Holme 
utan å lukkast. Ber om at ordførar tar opp saka. 
 

Orførar: 

·  Info ang. Blom fiskeoppdrett. Har hatt samtale med fiskeriminsteren. Inne i ein god prosess 
med god dialog mellom Fiskeridepartementet og Forsvarsdepartementet. Ser ut til at saka 
kan løysast. 
 

Atle Håtuft: 

·  Stauts kommuneplan - vidare saksgang. 
Ordførar svara at målet er framleis at planen skal vedtakast i denne kommunestyreperioden, 
og seinast i veka før valet. 
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Marit Jøssang: 

·  Må kommuneplanen ut på full høyring. 
Rådmann opplyste at den skal ut på begrensa høyring til offentlege instansar. 

 

FS - 27/2015 VEDTAK: 

Formannskapet tek orienteringane til etterretning. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

28/2015: Orientering av rådmannen 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Formannskapet tek orienteringane til etterretning. 

   

   

11.03.2015 FORMANNSKAPET 

Notat frå rådmannen vart delt ut. 

Rådmann orienterte: 

·  Tilsyn utskrivingsklare pasientar - ingen avvik. 
·  Rådmann er invitert til Bergen kommune for å snakke om kommunestruktur. 

 
Personal og organisasjonssjef orienterte om sjukefråversrapportering. 
 
Økonomisjef orienterte om resultat rekneskap 2014. 
 

FS - 28/2015 VEDTAK: 

Formannskapet tek orienteringane til etterretning. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

29/2015: Orientering om status kommunestruktur 

 

Rådmannen sitt framlegg: 
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11.03.2015 FORMANNSKAPET 

Notat frå rådmannen vart delt ut. 

Framlegg til vedtak frå Nils Marton Adland, H: 

Formannskapet oppmodar rådmannen til å koma med sak i neste kommunestyremøte basert på 
følgjande: 
 
Meland vil snarast gå i gang med reelle drøftingar etter modell frå SAS-kommunane. Dette inneber 
politikareigd- og styrt modell, der det vert sett ned forhandlingsutval på tre medlemmer frå 
formannskapet. Vi ønskjer å ta modell av SAS-utgreiinga med tanke på metodikk, tematikk og 
prinsipp. 
 
Meland er opne for å drøfta med alle nabokommunane, men ser ikkje vekk frå at vi kan starta 
drøftingane med færre kommunar, og så dela informasjonen med andre, og gje andre høve til å 
slutta seg til drøftingane undervegs. 
 
 
Framlegget frå Nils Marton Aadland vart samrøystes vedteke. 
 

 

FS - 29/2015 VEDTAK: 

Formannskapet tek orienteringane til etterretning. 

Formannskapet oppmodar rådmannen til å koma med sak i neste kommunestyremøte basert på 
følgjande: 
 
Meland vil snarast gå i gang med reelle drøftingar etter modell frå SAS-kommunane. Dette inneber 
politikareigd- og styrt modell, der det vert sett ned forhandlingsutval på tre medlemmer frå 
formannskapet. Vi ønskjer å ta modell av SAS-utgreiinga med tanke på metodikk, tematikk og 
prinsipp. 
 
Meland er opne for å drøfta med alle nabokommunane, men ser ikkje vekk frå at vi kan starta 
drøftingane med færre kommunar, og så dela informasjonen med andre, og gje andre høve til å 
slutta seg til drøftingane undervegs. 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

30/2015: Økonomisk rapportering januar 2015 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Budsjettrapport for januar 2015 vert teken til vitande. 

   



8 
 

11.03.2015 FORMANNSKAPET 

 
 

FS - 30/2015 VEDTAK: 

Budsjettrapport for januar 2015 vert teken til vitande. 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

31/2015: Kryssing av E39 Flatøy, vatn- og avlaup 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Formannskapet rår til at det vert omdisponert midlar innanfor VA-budsjettet for å sikre at det vert 
bygd nødvendig infrastruktur under E39 for vatn og avlaup. Administrasjonen kjem tilbake med ny 
sak om tiltaket når kostnadene er kjent.   

   

   

11.03.2015 FORMANNSKAPET 

 
 

FS - 31/2015 VEDTAK: 

Formannskapet rår til at det vert omdisponert midlar innanfor VA-budsjettet for å sikre at det vert 
bygd nødvendig infrastruktur under E39 for vatn og avlaup. Administrasjonen kjem tilbake med ny 
sak om tiltaket når kostnadene er kjent.   

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

32/2015: Framlegg til planprogram og oppstart offentleg områdereguleringsplan 

Midtmarka / Rotemyra, Flatøy 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Formannskapet i Meland kommune vedtek igangsetting av planarbeid for områderegulering med 
konsekvensutgreiingar for Midtmarka og Rotemyra på Flatøy. Planprogrammet vert lagt ut til 
offentleg ettersyn. Vedtak om planprogram er heimla i plan og bygningslova § 4-1 samt forskrift om 
konsekvensutgreiing § 7, og i §§ 12-2 og 12-8 om oppstart planarbeid områderegulering. 
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11.03.2015 FORMANNSKAPET 

 
 

FS - 32/2015 VEDTAK: 

Formannskapet i Meland kommune vedtek igangsetting av planarbeid for områderegulering med 
konsekvensutgreiingar for Midtmarka og Rotemyra på Flatøy. Planprogrammet vert lagt ut til 
offentleg ettersyn. Vedtak om planprogram er heimla i plan og bygningslova § 4-1 samt forskrift om 
konsekvensutgreiing § 7, og i §§ 12-2 og 12-8 om oppstart planarbeid områderegulering. 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

33/2015: Søknad om ny aksjekapital Sambandet Vest AS 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

1. Meland kommune er positive til vidare drift av Sambandet Vest AS.      
2. Meland kommune løyver kr 112 500,- som kommunen sin del av ny aksjekapital. Midlane vert å  
    dekkje frå kapitatalfond. Det vert likevel ein føresetnad at dei andre eigarane går inn med sin del.     
3. Meland kommune er positive til å finansiere del av NUI IKS sin del av ny aksjekapital avgrensa  
    oppad til kr 112 500,-.  Finansieringa for denne delen vert å dekkje frå driftsfond.         
4. Sambandet Vest As må snarast leggje fram nye realistiske planar for traséval og framdriftsplanar,  
    samt vurdering av grunnlaget for framtidig drift av selskapet.                                   

   

   

11.03.2015 FORMANNSKAPET 

 
 

FS - 33/2015 FRAMLEGG TIL VEDTAK: 

1.  Meland kommune er positive til vidare drift av Sambandet Vest AS.       
2. Meland kommune løyver kr 112 500,- som kommunen sin del av ny aksjekapital. Midlane vert å  
    dekkje frå kapitatalfond. Det vert likevel ein føresetnad at dei andre eigarane går inn med sin del.      
3. Meland kommune er positive til å finansiere del av NUI IKS sin del av ny aksjekapital  avgrensa  
    oppad til kr 112 500,-.  Finansieringa for denne delen vert å dekkje frå driftsfond.         
4. Sambandet Vest As må snarast leggje fram nye realistiske planar for traséval og framdriftsplanar,  
    samt vurdering av grunnlaget for framtidig drift av selskapet.                                  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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